



## **Yi Bian**

*Shanghai*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Intellectual property
- Litigation

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Mr. Bian specializes in IP dispute resolution. Prior to joining Han Kun Law Offices, he worked on the IP litigation team with a well-known law firm in China, where he handled cases related to SEP disputes, among other matters.

### **EDUCATION**

Mr. Bian received a Bachelor of Science degree from Yangzhou University in 2017, a Master of Laws degree from China University of Political Science and Law in 2020, and a Master of Science degree from Maastricht University in 2021.

### **QUALIFICATIONS**

PRC Bar Qualification

Member of the PRC Patent Bar

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 卞熠

上海

---

### 业务领域

- 知识产权
- 诉讼

### 工作经历

卞熠先生从事与知识产权相关的争议解决业务。加入汉坤律师事务所之前，他曾于国内某知名律所知识产权诉讼团队工作，处理包括标准必要专利纠纷在内的相关案件。

### 教育背景

卞熠先生于 2017 年获得扬州大学理学学士学位，2020 年获得中国政法大学法律硕士学位，2021 年获得马斯特里赫特大学理学硕士学位。

### 执业资格

中华人民共和国法律职业资格  
中华人民共和国专利代理人执业资格

### 工作语言

中文、英文